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Voorwoord 

 
Seizoen 2022-2023 zal een seizoen worden dat we niet zo snel zullen vergeten; ons debuut in de 

KorfbalLeague. Wat een genot om hier aan deel te mogen nemen! Vooraf misschien nog wat 

zenuwen bij de spelers en organisatoren maar wat hebben we van ons af gebeten en ons laten 

gelden. WIJ ZIJN UNITAS, hier zijn we!!!! 

 

Wat heeft dit seizoen ons goed gedaan op vele vlakken, denk alleen al aan de sterke stijging in 

ledenaantal dat we afgelopen jaar hebben mogen doormaken. Dit geheel tegen de trend van 

sportend Nederland, en misschien dichter bij huis de sportverenigingen in Harderwijk, in. Een enorm 

knappe prestatie van ons clubje! Maar denk ook aan de extra inkomsten (sponsoring, kantine) die we 

hebben mogen genereren; ook hier zie je dat groei aan de orde is. Mooi om dat ook terug te lezen in 

de onderliggende verslagen van de verschillende commissies.  

 

Als voorzitters van omliggende verenigingen aan mij vragen hoe doen jullie dat bij Unitas dan is mijn 

eerste reactie: HARD WERKEN… en tjonge wat klopt dat. We zetten echt gezamenlijk onze schouders 

onder elke uitdaging die we tegenkomen. Maar redden we het met hard werken alleen…? Nee 

tuurlijk niet. Het begint uiteraard met een clubvisie, vorig jaar hebben we stil gestaan bij onze  

4 pijlers: Clubgevoel, Topkorfbal, Ondernemend en Maatschappelijk betrokken. Alles wat we doen 

aan initiatieven krijgt een plek onder deze 4 noemers. Dat betekent ook dat we op sommige 

initiatieven (even) ‘nee’ moeten zeggen. Keuzes maken is natuurlijk niet altijd makkelijk maar net zo 

belangrijk. Maken we dan altijd de juiste keuze…? Nee natuurlijk niet, maar we staan wel bij stil bij de 

betrokkenen en proberen er vervolgens van te leren. Ik merk steeds meer een open karakter binnen 

de vereniging, we praten met elkaar en niet over elkaar!  

 

Om op dat laatste punt in te haken hebben; we hebben nog best een mooie uitdaging te nemen en 

dat is ons alcoholgebruik. We zijn een mooie vereniging waar we niet vies zijn van een feestje en een 

drankje. Maar laten we ook hier elkaar in de gaten houden en de grenzen van toelaatbaarheid 

bespreken, te beginnen tijdens de komende ALV. Als bestuur stippen we nog even de regels aan, 

maar de verantwoordelijkheid van handhaven ligt zeker niet bij een kantinecommissie of een 

bestuur, maar bij ons allemaal. Ik reken echt op jullie hulp in deze! 

 

Groei zorgt soms ook voor groeipijnen, laten we daar ook zeker oog voor hebben. Op sommige 

vrijwilligerstaken piept en kraakt het behoorlijk. Elk jaar is het echt weer een enorme puzzel om de 

roosters van trainers, scheidrechters, kantine (om er maar een paar te noemen) voor elkaar te 

krijgen. Geloof mij: hier geldt echt dat jouw ene bardienst, of je ene keer extra fluiten echt heel veel 

uitmaakt. Ik hoop echt dat we luisteren naar de oproepen op de site om je nog net iets extra in te 

zetten.  

 

Afgelopen jaar in januari was het natuurlijk een heerlijk moment om samen met de vrijwilligers te 

proosten op het nieuwe jaar en een hapje te eten van de stampotten. Laten we ook aankomend 

januari elkaar treffen om ook even te genieten van de mooie resultaten die we met elkaar hebben 

mogen bereiken. Geniet van het doorlezen van de prachtige verslagen! Word je nu heel erg vrolijk of 

warm van een commissie, schroom niet om bij ze aan te kloppen en mee te werken aan een prachtig 

nieuw seizoen. 

 

Namens het bestuur van CKV Unitas/Perspectief, 

Jan Hop 
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Notulen Algemene Ledenvergadering woensdag 19 oktober 2022 

 

Aanwezig: niet exact bekend 

Afgemeld: Robin Bakkenes, Arjen Houtman, Kari Westerink, Harry Wiegersma, Jojo Baarsma,  

Dana Bakker, Corina Verhoef, Jort Wiegersma, Jolien Landman, Thomas Hoekstra, Lucca Boehle, 

Jonathan Doeswijk, Christian Doeswijk, Jaspert Korevaar, Mirjam Houtman, Rik Wijnholds,  

Renée Havenaar, Margaret Aartsen, Laura van Winkoop 

 

1. Jan Hop opent om 19.15 uur de vergadering en geeft verdere uitleg over het beleidsplan  

2022-2026.  

- Op de 1e plaats staat het clubgevoel: familiaire sfeer en thuis voelen.  

- Op de 2e plaats: Topkorfbal.  

- Daarna: ondernemende club. Het gebouw is een voorbeeld van ondernemerschap. Ook de  

  sponsorcommissie is ondernemend (openbreken van sponsorcontracten om die opnieuw af  

  te sluiten).  

- Maatschappelijk betrokken: veel in samenwerking met de gemeente zoals faciliteren voor 

  GA Harderwijk, schoolkorfbaltoernooi en beschikbaar stellen van de accommodatie ten  

  behoeve van de verkiezingen. 

 

2. Er zijn geen binnengekomen stukken.  

 

3. Op de notulen van de vorige ledenvergadering is de opmerking gekomen, dat  

Dennis Schafthuizen niet bij de commissie ICT hoort. Notulen zullen net als vorig jaar snel 

gepubliceerd worden. 

 

4. Jaarverslagen 

Jaarverslagen worden globaal door Jan Hop besproken. Rode draad erdoorheen is, dat iedereen blij is 

dat we ‘weer mogen na corona’.  

Verder is aangegeven, dat het galmende geluid in de kantine toch verholpen is en er is een 

balustrade geplaatst. Mede door sponsoren is dit mogelijk geweest.  

Het verslag van de JTC zit er niet bij; deze was niet voor de deadline ingeleverd. 

Vraag: is er een wensenlijst bekend? Antwoord: Ja, bij Facility (Jesse Roozeboom) en anders daar 

aangeven. Zijn nu aan het kijken naar de stijgende gasrekening en of het een optie is om 

zonnepanelen te plaatsen. Kleedkamer 5 wordt afgewerkt voor De Berekuyl. 

Complimenten voor alle vrijwilligers in de verschillende commissies voor alle inspanningen en werk 

wat er verzet is.   

 

Extra aandacht voor de passe-partouts:  

In de zaal gaan we entree heffen voor iedereen vanaf 18 jaar. Kosten ticket zijn € 7,50 en een passe-

partout kost € 30,--. Passe-partouts zijn ook geldig bij eventuele play-offs.  

Vraag: Hoeveel kaarten/plekken zijn er beschikbaar? Antwoord: Er zijn ongeveer 700 plekken met 

daarnaast nog staanplaatsen. We verwachten dat dit niet vol komt, dus is er geen maximum te 

verkopen kaarten/passe-partouts. Er is contact met de andere clubs over met hoeveel mensen zij 

komen en er wordt rekening gehouden met sponsoren enz. De testen om via een link op de website 

een kaartje te kopen lopen nu.  
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Vraag: Mogen de ouders van de kinderen van ‘Team van de week’ gratis naar binnen? Antwoord: 

Wordt nog besproken. 

 

5. Financieel jaarverslag 2021-2022 en goedkeuring begroting 2022-2023 

Frank Wever licht het financieel jaarverslag toe. Er is een positief resultaat behaald van ongeveer  

€ 3.900,--.  

 

Dit jaar wordt er een groot bedrag (ongeveer € 21.000,--) aan openstaande posten afgeboekt. Vanaf 

seizoen 2015-2016 is deze post steeds verder gestegen tot een bedrag van ongeveer € 27.000,--. Van 

dit bedrag is een gedeelte middels een belactie nog wel geïncasseerd. Gaan nu verder met 

Clubcollect om de contributies te innen. Dit systeem verstuurt geen facturen. De eerste incassoronde 

zal nog op de oude manier gaan en daarna zal er gebruik gemaakt gaan worden van het nieuwe 

incassosysteem. Deze wordt de komende periode eerst getest.   

De sponsorcommissie heeft geen openstaande posten. 

Vraag: Krijg je korting als je in 1 keer voor een heel jaar betaalt? Antwoord: Nee, vooralsnog niet. 

 

In de begroting is ook de meerjarenbegroting meegenomen. Er zijn meer sponsorcontracten 

afgesloten, echter niet zozeer te maken hebbend met het spelen in de Korfbal League. Doordat er nu 

2 teams in de Korfbal League gaan spelen zijn de bondskosten verhoogd met € 8.000,--.  

Vraag: Waar vallen de reiskosten onder? Antwoord: Zitten nu bij het budget van de TC en JTC in. 

Vraag: Waarom is de bijdrage accommodatie nog steeds op € 27.500,-- gezet? Antwoord: De 

exploitatie van de Stichting heeft dat nog nodig. Verdere uitleg volgt in carrousel.  

 

Op dit moment zijn er 405 betalende leden. KNKV heeft andere aantallen. Dit kan verklaard worden 

door vrijwilligers bij de jurytafel die ook lid moeten zijn, maar niet betalen. In het nieuwe seizoen 

wordt 2,5% contributieverhoging doorgevoerd. 

Vraag: Waarom contributieverhoging als het financieel goed gaat? Antwoord: Mocht het financieel 

lastiger worden is er in een volgend seizoen wellicht meer verhoging nodig. Dan liever nu al een 

kleine verhoging. Nog een opmerking vanuit het bestuur: mocht het voor iemand financieel lastig 

worden om de contributie te betalen, dan kan dit aangegeven worden en wordt er gekeken naar een 

oplossing. 

 

Frank Wever licht de begroting toe. De inkomsten uit sponsoring zijn dit seizoen hoger en hiermee 

komen we boven de grens van B.T.W.-vrijstelling. We gaan kijken of we gebruik kunnen maken van 

een overgangsjaar en gaan de eventuele impact doorrekenen. Iedereen keurt de begroting goed. 

 

6. Verslag kascommissie 

Hessel van der Bij doet verslag van de bevindingen van de kascommissie (verslag kascommissie staat 

onder deze notulen). Er is met name gekeken naar de jaarrekening, begroting en de openstaande 

posten. Bij steekproeven op facturen bleek dat dit op orde was. Declaraties worden digitaal 

gecodeerd, maar wel op verschillende manieren ingediend. Dit is arbeids- en foutgevoelig. Advies om 

dit via 1 portaal te doen (zoals nu bijvoorbeeld bij de reiskosten gebeurt). Ook is het advies om het  

4-ogenprincipe toe te passen, net als bij de Stichting. Sponsorcommissie heeft nog steeds zijn eigen 

systeem. Na 3 jaar een aanbeveling te hebben gedaan om dit in 1 systeem onder te brengen, werkt 

het blijkbaar toch goed.  

 

Statuten zijn niet meer actueel. Advies om dit aan te passen.  
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7. Verlenen décharge bestuur 

Hessel stelt voor om het bestuur décharge te verlenen. Iedereen gaat akkoord.  

 

8. Benoeming kascommissie 

Voor het komende jaar worden Niels van Vliet en Evert Schuit benoemd. Maarten Bakker heeft 

aangegeven reserve te willen zijn voor het komende jaar. Iedereen gaat akkoord met deze 

benoeming. 

 

9. Aanwezigen gaan in 4 groepen uiteen voor meer informatie in carrouselvorm.  

 

10. Jubilarissen 

25 jaar: 

- Ante Huijberts (niet aanwezig) 

50 jaar: 

- Jan Verboom 

- Corrie Verboom 

- Jan Tonny Visser 

 

11. Bestuursverkiezingen 

Er zijn geen bestuursverkiezingen. 

 

12. Rondvraag 

Margreeth Gerlofsma: Fietsenstalling is te klein en het is lastig om je fiets er weer uit te krijgen. 

Antwoord: Wijze waarop hekken geplaatst zijn, is door de gemeente aangegeven. Wellicht dat er aan 

de achterzijde van het gebouw een fietsenstalling gecreëerd kan worden. Sowieso mag de fiets aan 

de overkant bij het RSG neergezet worden. Dit zal op de website genoemd worden.  

 

Aat Houtman: Historie genoemd op de website is erg oud. Antwoord: Erik Schuiling heeft  

Marco Jansen benaderd een nieuw stukje te schrijven. Wordt een actiepunt. 

 

Maarten Bakker: Verslag van commissie ICT is mooi, maar bestaat die niet uit meer mensen? 

Antwoord: Zeker, maar Erik wil niet iemand vergeten te noemen. 

 

Frans Aartsen: Waar is in de financiële stukken de opwaardering van de Unipas terug te vinden? 

Antwoord: Die staat bij de Stichting op de balans. 

 

Erik Schuiling: Zijn er punten aan te dragen voor het wijzigen van de statuten? Antwoord: Er zal 

vanuit de vereniging een delegatie gevormd worden die zich hiermee bezig houdt. Punten kunnen 

daar genoemd worden. 

 

Niels van Vliet: Is het een idee om ouders te vragen wat voor werk ze doen? In het kader van vinden 

van vrijwilligers. Antwoord: Dit is in het verleden al eens gedaan, maar is te tijdrovend en onderhevig 

aan wijzigingen. Er is wel een functiebeschrijving van iedere taak. Wens is om ook een filmpje van 

iedere taak te maken. 

 

Sicco Postma: Moet een contributieverhoging nog ter stemming gebracht worden? Antwoord: Nee, 
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omdat we onder de indexering blijven hoeft dat niet. 

 

13. Sluiting 

Jan sluit de vergadering met de vraag wat men van de carrousel vond? Hier wordt positief op 

gereageerd. Na de vergadering is het 1e drankje op kosten van Unitas. 
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Jaarverslag Senioren Technische Commissie 2022-2023  
 

De rolverdeling binnen de TC was het afgelopen seizoen als volgt:  
- Bestuurslid: Jesse de Ruigh 
- Voorzitter: Wendy Groen  
- Senioren 1 & 2: Gert-Jan van de Glind / Arjen Houtman 
- Senioren 3 & 4: Tjardo Dijkstra 
- Senioren 5 & 6: Marit van de Wal 
- Midweek, recreanten & 4x4: Wendy Groen 
 
- Wedstrijdsecretariaat: Annemieke van Laar  
- Zaalmanager: Maarten Bakker  
 
Algemene terugblik bestuur: 

Wij kunnen alleen maar trots zijn op de prestaties van onze spelers, vrijwilligers en TC-leden vorig 

seizoen. De vereniging groeit en doet dat op korfbaltechnisch gebied bij zowel de topsport als de 

breedtesport. Laten we beginnen bij de topsport, want wat hebben we afgelopen seizoen genoten! 

De strijd aangaan met de allerbeste korfballers van de wereld, wauw! We realiseerden ons als 

vereniging al vroeg dat dit de kans was om ons visitekaartje af te geven. De keerzijde van promotie 

was dat onze spelers ook meer in het vizier van andere clubs kwamen. Kijk de historie van de Korfbal 

League hier maar op na, veel verenigingen spelen inmiddels al een stuk lager. Voor de TC en bestuur 

de uitdaging om de groep bij elkaar te houden om aan te tonen dat Unitas geen eendagsvlieg is. Met 

trots kunnen we dan ook zeggen dat wij de groep bij elkaar hebben kunnen houden en dat 

terugkeren naar de League onze ambitie blijft. Tussen topkorfbal en breedtekorfbal staat het 

wedstrijdkorfbal: Unitas 3 en 4. Onmisbare teams voor de vereniging en dé schakel tussen topsport 

en breedtesport. Beide teams wisten de verwachtingen redelijk waar te maken. Maar wellicht nog 

het belangrijkst: elke speler van Unitas 3 of 4 gaat door naar het volgende seizoen. Een topprestatie! 

En ten slotte, het breedtekorfbal: Unitas 5, 6, MW1, recreanten en 4x4. Ieder team of groep uniek in 

zijn opzet en uitgangspunten. Aandacht vanuit de TC is hier van groot belang! Bij aanvang van het 

seizoen hadden we grote uitdagingen in de bezetting van teams als S4, S5 en S6. Gedurende het 

seizoen is dit sterk verbeterd waardoor we een steeds vitalere seniorengroep krijgen. Sleutel tot 

succes is een brede basis! Mocht je tips hebben? Schroom dan niet een TC-lid aan haar of zijn jasje te 

trekken. 

 

1. Sportieve terugblik 

 

Unitas/Perspectief 1 

Marc Houtman startte aan zijn 3e seizoen als hoofdtrainer. Hij kreeg dit jaar assistentie van  

Jelmer van der Beek die zijn rol als trainer/coach van Unitas/Perspectief 2 inruilde voor een 

assistentenrol bij het vlaggenschip. Een goed koppel, echte mannen van de club, die elkaar op het 

trainersvlak goed aanvullen. Klaar om er een mooi seizoen van te maken en verder te bouwen aan de 

groei en ontwikkeling van onze selectie. Helaas dit jaar zonder Daan Reijgersberg (knie) en  

Jolien Landman (knie) die het hele seizoen zullen missen door een stevige blessure. 

1e helft veld: 
Het beloofde een competitie te worden met spannende wedstrijden. De eerste wedstrijd ging met 
ruime cijfers verloren tegen Dalto. De tweede wedstrijd werd met minimaal verschil gewonnen van 
AWDTV. In de twee daaropvolgende wedstrijden (MidFryslan en wederom Dalto) lukte het de ploeg 
van Marc en Jelmer niet om punten te halen. Dat resulteerde in een lage klassering na 4 wedstrijden. 
Echter wist de ploeg zich te herpakken met een mooie reeks overwinningen: Wageningen, SCO, NIC 
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én zelfs de lastige uitwedstrijd tegen Groen-Geel werd gewonnen. Goed en fijn om vertrouwen te 
tanken in de ploeg met het zware zaalseizoen in het verschiet: DE KORFBALLEAGUE. 
 
Zaal: 
Unitas/Perspectief in de KorfbalLeague. Met man en macht is er gewerkt om er een fantastisch 
seizoen van te maken en dat is gelukt. Het was gaaf om te zien hoeveel mensen er geholpen hebben 
in en rondom de sporthal. Het professioneel in beeld brengen van de wedstrijden, het live-verslag tot 
aan de interviews voor, na en tijdens de wedstrijden, het was goed geregeld. Zo ook de aankleding 
van de sporthal en de sfeeracties op de tribune. De kaartverkoop, de sponsorbijeenkomsten, het 
massaal gekomen publiek en nog zoveel meer. Complimenten van scheidsrechters, tegenstanders uit 
het land over de club en de selectie, kortom: Unitas/Perspectief staat op de kaart! 
En hoe verliep de competitie? 
Na een eerste nederlaag in Wormer (22-17) volgde de eerste thuiswedstrijd in een bomvolle sporthal 
De Sypel waarbij ook burgemeester en (een aantal) wethouders aanwezig waren. PKC/Vertom was 
de tegenstander. Een team vol internationals en één van de favorieten voor het 
landskampioenschap. Unitas kon goed partij bieden, maar met 18-25 was PKC uiteindelijk de 
terechte winnaar, zoals ze uiteindelijk ook terecht kampioen van Nederland werden. Een nederlaag 
met perspectief. Natuurlijk is Unitas onervaren op dit niveau, maar met veel strijd, passie en 
teamgeest konden ze het vele tegenstanders moeilijk maken. Vaak kon Unitas de tegenstander tot 
de rust bijhouden en soms zelfs met een voorsprong de rust ingaan. Wekelijks werd er hard getraind, 
wekelijks werden er stappen gemaakt, maar punten leverde dat nog niet op. Bijzonder mooi om te 
zien was het feit dat de ploeg strijdbaar bleef. Week in week uit stond er een gedreven team in het 
veld. Een compliment aan de groep en de staf. Zouden er nog punten komen? De gunfactor had de 
ploeg intussen van alle kanten in Nederland al gekregen en de cijfers werden beter en beter. Waar 
het team van Marc en Jelmer in de eerste weken onvoldoende tot (goede)kansen kwam, werd dit 
steeds beter. Meer kansen leveren meer goals op en hoe geweldig was het dat op 18 maart 2023 het 
eerste echte punt genoteerd kon worden in een wederom volle sporthal De Sypel, waarbij  
Guus Hiddink die avond ook aanwezig was als spreker in het sponsorhome. Een 18-18 eindstand 
tegen LDODK leverde een explosie van vreugde op in zowel het veld als op de tribune. Wat een 
bevrijding en wat verdiend.  
Dat een punt naar meer smaakt liet Unitas/Perspectief ook in de laatste wedstrijd van het 
zaalseizoen zien, want in de uitwedstrijd tegen KCC werd ook nog eens de volle buit gepakt! Een  
22-23 overwinning aan het eind van de rit. Een achtbaan, een bijzondere rit. Met 3 punten nemen we 
met trots afscheid van de KorfbalLeague. We zeggen geen ‘dag’, maar ‘TOT ZIENS!’. Want we kunnen 
wel stellen: Dit smaakt naar meer! 
 
2e helft veld: 
Na de goede reeks aan het einde van de eerste helft van de veldcompetitie, kon Unitas 1 nog 
omhoog kijken en wellicht een serieuze rol gaan spelen in de strijd om plek 1. In de eerste  
2 wedstrijden na de zaal werd 2 keer gelijkgespeeld (AWDTV en MidFryslan). De wedstrijden erna 
(Wageningen, SCO en NIC) werden allemaal met ruime cijfers omgezet in winst. De laatste wedstrijd 
kwam Groen-Geel op bezoek. Een wedstrijd die niet echt ergens meer om ging na het puntverlies van 
Unitas in eerdere wedstrijden. Het werd wel een mooie wedstrijd waarbij Groen-Geel uiteindelijke 
aan het langste eind trok (23-25).  

Een mooi seizoen, een seizoen dat vertrouwen geeft voor de toekomst. Als vereniging zetten we 
mooie stappen in het TOP-KORFBAL. Wordt vervolgd! 
 
Unitas/Perspectief 2 
Bij het tweede was er een nieuwe trainer/coach in de persoon van Daniël van Munster. Met de 
aanstelling van Daniël begon een nieuw hoofdstuk voor ons tweede seniorenteam. Onder zijn 
deskundige begeleiding hebben onze spelers en speelsters zich sterk ontwikkeld. Zijn passie voor het 
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spel, tactische kennis en zijn vermogen om het beste uit het team te halen, hebben geleid tot mooie  
resultaten. Tevens is hij ook een goede sparringpartner gebleken voor Marc en Jelmer. Tijdens het 
eerste helft veld is daarnaast Frans Aartsen toegevoegd ter assistentie, zodat Daniël ook bij 
wedstrijden iemand aanwezig heeft om te kunnen sparren.  
 
Veldcompetitie: 
De veldcompetitie beloofde een competitie te worden met spannende wedstrijden tegen sterke 
tegenstanders zoals Groen-Geel 2. Wat uiteraard een goede opmaat was voor het acteren op het 
hoogste niveau in de zaalcompetitie. Unitas/Perspectief 2 schoot goed uit de startblokken door de 
eerste 7 wedstrijden van het veldseizoen te winnen. Helaas sloot men de 1e helft veld af met een 
verliespartij tegen het eerder genoemde Groen-Geel 2. De tweede helft begon Unitas/Perspectief 2 
helaas op dezelfde voet als men de eerste helft veld was geëindigd met een verliespartij tegen  
Dalto/Klaverblad verzekeringen 3. Hierna pakten ze het echter weer op en werd uiteindelijk een 
verdienstelijke 2e plaats behaald.  
 
Zaalcompetitie: 
Unitas/Perspectief 1 was na een zinderend seizoen gepromoveerd naar de KorfbalLeague, dit 
betekende echter ook dat daarmee Unitas/Perspectief 2 op het hoogste niveau zou gaan uitkomen. 
Dit was dan ook ongetwijfeld gelijk het hoogtepunt voor ons 2e team. De competitie begon net als bij 
het 1e met een uitwedstrijd tegen Groen-Geel 2 waar men in de laatste wedstrijd op het veld nog van 
had verloren. Helaas werd deze 1e wedstrijd op het hoogste niveau nipt verloren met 16-15. De 
tweede wedstrijd was echter een thuiswedstrijd tegen PKC-Vertom 2 waarin de eerste punten in de 
Reserve KorfbalLeague werden behaald met 22-21 winst na een zinderende wedstrijd. Verder 
werden er nog punten gehaald tegen DVO/Transus 2, KZ/Thermo4U 2, Groen-Geel 2 (thuis) en 
LDODK/Rinsma Modelplein 2. Het team heeft laten zien het niveau zeker aan te kunnen door op een 
knappe 8e plaats te eindigen met 9 punten.  
 
Al met al ook een mooi seizoen voor ons 2e team, een seizoen dat vertrouwen geeft voor de 
toekomst. Ons tweede seniorenteam blijft zich richten op groei en ontwikkeling van talent. We zijn 
ervan overtuigd dat onder het leiderschap van Daniël, de inzet van onze spelers en de steun van de 
supporters, er nog veel meer mooie momenten in het verschiet liggen. 
 
Unitas/Perspectief 3 
Unitas/Perspectief 3 speelde wederom een seizoen onder leiding van Jan Kok met aanvulling van  
Jan de Boer. Het veldseizoen mocht Unitas/Perspectief 3 uitkomen in de Reserve Overgangsklasse. 
Een waanzinnig niveau voor het derde team van een vereniging. Door de wijzigingen in het klasse-
niveau, werd er gestreden om een plek om de reserve Ere-, hoofd-, overgangs- óf eerste klasse. We 
zijn trots om te mogen melden dat Unitas/Perspectief gehandhaafd is in de Reserve Overgangsklasse 
op het veld en komend seizoen gaat strijden om de bovenste plekken.   
 
In de zaal werd er na het kampioenschap van vorig seizoen (opnieuw) gedebuteerd in de Reserve 
Overgangsklasse. Met een mix van jonge nieuwe spelers en de oude garde trad Unitas/Perspectief 3 
aan tegen zes andere ploegen. Door het uitvallen van een team werd de jaargang met twee 
wedstrijden minder afgedaan. Na 12 wedstrijden wist Unitas/Perspectief knap op de 4e plek te 
eindigen, zonder in degradatiezorgen te belanden. Volgend seizoen wacht een nieuw seizoen in de 
Reserve Overgangsklasse!   
 
Komend seizoen zal Jan Kok zijn vijftiende jaar als trainer van Unitas/Perspectief 3 ingaan, waarvoor 
veel dank. Jan de Boer, vorig jaar aangesloten in de staf, besloot na één seizoen onze mooie 
vereniging te verlaten. 
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Unitas/Perspectief 4 
Unitas/Perspectief 4 speelde dit seizoen zonder directe trainer. Door de ervaren spelers  
Jesse de Ruigh en Jan-Willem Boer werd er toch veel geleerd. Op het veld mocht Unitas/Perspectief 4 
aantreden in de Reserve 2e klasse na het kampioenschap van vorig jaar. Dit was een lastige kluif met 
slechts een schamel puntje in de eerste seizoenshelft. Na een leuk zaalseizoen ging het tweede deel 
van de veldcompetitie een stuk beter met een gelijkspel en twee winstpartijen. Genoeg om direct te 
handhaven was dit niet, maar door als beste nummer 8 te acteren, is door de KNKV besloten 
Unitas/Perspectief tóch uit te laten komen in de Reserve 2e klasse komend seizoen.  
 
Ook de zaalcompetitie werd begonnen in de Reserve 2e klasse. Na een pittig veldseizoen had de 
zaalcompetitie een leuke indeling voor het team. Zonder echt in degradatiezorgen te komen speelde 
Unitas/Perspectief zich veilig in de Reserve 2e klasse. Tevens is Unitas/Perspectief 4 een erg mooi 
team voor de vereniging. Het huisvest namelijk vijf jeugdtrainers, twee bestuursleden en twee 
scheidsrechters! Daarnaast zijn er ook oud-clubs uit de regio vertegenwoordigd in de namen van  
KV Elburg, AKV Exakwa en KV Telstar.  
 
Komend jaar zullen Jesse de Ruigh en Jan Willem Boer het coach- en trainerschap op zich nemen. We 
danken hen hartelijk daarvoor! 
 
Unitas/Perspectief 5 
Unitas/Perspectief 5 is dit jaar gestart met een aantal nieuwe dames, die weer terug waren van 
weggeweest. Fijn dat door het weer starten van deze dames dit team weer compleet kon zijn en dat 
de dames van vorig jaar weer terug naar de A-jeugd konden. 
Unitas/Perspectief 5 heeft afgelopen seizoen slechts 3 wedstrijden verloren. Er is 1 wedstrijd gelijk 
gespeeld en 19 keer gewonnen.  
Ze zijn zowel eerste helft veld, als tweede helft veld kampioen geworden. In de zaal moesten ze 
helaas de eer van het kampioenschap aan Sparta Nijkerk geven.  
Het is een team geworden dat met veel plezier met elkaar korfbalt, maar ook nog behoorlijk fanatiek 
is. Je kan dus wel zeggen dat Unitas 5 een geslaagd seizoen heeft gehad! 
 
Unitas/Perspectief 6 
Unitas/Perspectief 6 trainde dit seizoen samen met het 5e. De trainingen werden afgewisseld door 
Mark Wijnholds en Hans Olofsen. Het coachen werd opgepakt door Jan Hop. Met 14 overwinningen, 
8 verliespartijen en 2 gelijkspellen is het een mooi seizoen geweest voor het 6e. Er is met veel plezier 
en gezelligheid gekorfbald en er is ook nog een hoop geleerd.  
 
Unitas/Perspectief MW 1 
Unitas/Perspectief MW 1 speelde dit seizoen wederom haar wedstrijden op doordeweekse avonden 
in de breedtekorfbal. Als wij kijken naar de uitslagen van de verschillende competities dan lijkt de 
Midweek het beter te doen in de zaal dan op het veld. Tijdens de najaarscompetitie wist de Midweek 
slechts 1 van de 6 wedstrijden te winnen. In de zaal heeft de Midweek het kampioenschap binnen 
gehaald door maar liefst 12 van de 14 wedstrijden als winnaar van het veld te stappen. Daarbij 
hebben zij waarschijnlijk al het kruit verschoten, want in de voorjaarscompetitie wisten zij geen 
enkele wedstrijd als winnaar van het veld te stappen. 
 
Recreanten 
We hebben een gezellige groep van 22 mannen en vrouwen. We trainen elke donderdagavond zowel 
op het veld als in de zaal. De trainingen worden door ons zelf verzorgd. We hebben een schema en 
iedere week geeft iemand anders training. De 3e helft is voor ons team ook belangrijk; een hapje en 
drankje en gezelligheid vinden we ook belangrijk. Ook spelen we sinds vorig jaar bijna elke maand 
een wedstrijd; we hebben een poule met korfbalclubs uit de omgeving. Er word een schema gemaakt 
en soms moet er even van avond worden gewisseld in verband met veld- en zaalruimte, maar 
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meestal komen we hier goed uit en dan worden er fanatieke potjes korfbal gespeeld. Ook hebben we 
verdeeld over het jaar verschillende toernooien waar we regelmatig de 1e prijs winnen. Ook doen wij 
als Recreanten leuke dingen buiten het korfbal om. We gingen elk jaar met elkaar naar de Ardennen. 
Hier doen we super leuke activiteiten en hebben het super gezellig met elkaar. Maar omdat na 
corona alles erg duur is geworden hebben we besloten om dit nu om het jaar te gaan doen. Verder 
organiseren we nog allerlei leuke activiteiten zoals een bbq, klootschieten, wandeltocht met soep en 
broodjes. Ook wordt er vanuit deze groep nog veel vrijwilligerswerk gedaan voor de vereniging. Dus 
een superleuke groep die Recreanten. 
 
Namens de recreanten, 
Jojo 
 
4x4  
Op 26 augustus 2022 is deze enthousiaste groep (oud-)korfballers/sporters voor het 2e jaar 
begonnen met trainen. Een groep van ongeveer 25 (oud-)spelers, die 2-wekelijks op woensdag 
gezamenlijk trainen en onderlinge wedstrijdjes spelen. In de zaal trainen we op woensdag in de RSG. 
 
Men is vrij om te komen op de training en afzeggen hoeft in principe niet. Het is dan fijn om te zien 
dat er tijdens de training altijd een groep staat van 10-16 personen. Trainen op je eigen niveau en 
tempo vinden wij belangrijk. Neem op tijd je rust en luister naar je lichaam. Eenmaal op het veld gaan 
alle remmen los. Fanatiek en met veel plezier worden de schotspelletjes en onderlinge wedstrijden 
afgewerkt. Verliezen kennen we niet! 
 
Daarna niet te vergeten “de derde helft". 
 
Op 19 november 2022 speelden we onze eerste officiële (uit)wedstrijd tegen Wolderwijd. Wat een 
lol hebben we gehad en het was mooi om te zien dat ‘bijna’ iedereen scoorde. Wellicht volgen er nog 
meer van deze oefenpotjes. 
 
Tijdens het seizoen zijn er wederom verschillende 4x4-spelers officieel lid geworden van onze 
vereniging en zijn er zelfs een aantal mensen geweest, die spontaan taken binnen de club zijn gaan 
oppakken. Supermooi natuurlijk! De laatste avond hebben we de training afgesloten met een hapje 
en een drankje. Iedereen had iets lekkers meegenomen. Kortom een prachtig seizoen. 
 
Namens de 4x4, 
Frans Aartsen en Kars Pos 
 
2. Seizoen 2023-2024 
Aankomend seizoen bestaan de senioren uit 8 teams. 7 zaterdagteams en 1 midweekteam.  
Ook dit jaar is het weer een hele uitdaging geweest om voor alle teams een trainer te vinden. Voor 
alle teams die een trainer/coach willen hebben is dit gelukt!! 
 
Unitas/Perspectief 1  Marc Houtman en Jelmer van der Beek 
Unitas/Perspectief 2  Daniël van Munster en Frans Aartsen 
Unitas/Perspectief 3  Jan Kok 
Unitas/Perspectief 4  Jan Willem Boer en Jesse de Ruigh 
Unitas/Perspectief 5   Niet nodig vanuit team.  
Unitas/Perspectief 6  Arjen Houtman & Hans Olofsen  + Hartger Brandsen & Jan Hop 
Unitas/Perspectief 7   Arjen Houtman & Hans Olofsen 
Unitas/Perspectief MW1 - 
 
Wij wensen alle trainers veel succes!  
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Met ingang van het nieuwe seizoen 2023/2024 is Thomas Jongma toegetreden tot de STC. Thomas 
zal de taken van Tjardo Dijkstra overnemen. Ook Arjen Houtman heeft aangegeven te stoppen, hier 
zijn de TC en bestuur nog hard op zoek naar een opvolger. Tjardo en Arjen bedankt voor jullie 
tomeloze inzet, goud waard! 
 
De rolverdeling binnen de TC is voor het komende korfbalseizoen als volgt:  
- Bestuurslid: Jesse de Ruigh 
- Voorzitter: Wendy Groen  
- Senioren 1 & 2: Gert-Jan van de Glind / vacant 
- Senioren 3, 4 & 5: Thomas Jongma 
- Senioren 6 & 7: Marit van de Wal 
- Midweek, recreanten & 4x4: Wendy Groen 
 
- Wedstrijdsecretariaat: Annemieke van Laar  
- Zaalmanager: Maarten Bakker  
 
================================================================================== 
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Jaarverslag Jeugd Technische commissie 2022-2023 
 

Aan het einde van het seizoen 2021-2022 stopten na jarenlange tomeloze inzet diverse leden uit de 

JTC. Er zijn nieuwe JTC-leden aangesteld en de focus lag met name op het stabiliseren van de  

JTC-organisatie. We hebben het ingezette beleid doorgevoerd: minder vergaderen/overleggen, meer 

focus op aanwezigheid, zichtbaarheid op het veld, ondersteuning van trainers door coördinatoren en 

teamouders. 

 

Het afgelopen jaar hebben we maar liefst 47 nieuwe jeugdleden mogen verwelkomen. We zien 

school(korfbal) als belangrijke bron van onze nieuwe aanwas, een mooi compliment naar de 

schoolkorfbalcommissie! 

 

Een sportief hoogtepunt in het afgelopen jaar was de dubbele promotie van de A1 naar de veld- en 

zaalhoofdklasse. Super bijzonder en een mooie bekroning op het harde werken van de hele  

A-selectie en staf. Daarnaast was het mooi om te zien dat alle eerste teams zich wisten te handhaven 

in de hoofdklasse; de C1 en D1 reikten in de zaal zelfs tot de play-offs. In het jaar 2023-2024 komen 

dan ook al onze eerste jeugdteams uit in de hoofdklasse, een unicum. 

 

Daarnaast vierden we het hele jaar door de kampioenschappen van verschillende F-, E-, D-, C- en  

B-teams, altijd een mooi hoogtepunt gedurende het seizoen! Wat mooi om elke keer weer die 

glimmende medailles om de vrolijke koppies van onze jeugdleden te zien! 

 

Het afgelopen seizoen heeft de rol van de teamouder steeds meer vorm gekregen. De teamouder is 

bedoeld om de organisatorische/neventaken van een team op te pakken. Denk hierbij aan het maken 

en communiceren van een schema voor het wassen van de wedstrijdshirts, communicatie over de 

vertrektijden/autorijders, communiceren van informatie naar spelers en/of ouders omtrent 

activiteiten FUNitas, oppikken van signalen over wat er leeft binnen en rond het team en het vormen 

van een aanspreekpunt en klankbord voor de spelers en andere ouders. In september 2022 is er 

vanuit de JTC en het bestuur een aftrap geweest met de teamouders en is er onderling gedeeld waar 

behoefte aan is. Dit herhalen we dit seizoen weer. 

O R G A N I S A T I E  

JTC-leden: 

Marleen Wijnholds, Hessel van der Bij (a.i.), Lissa Dibbink, Joanne de Boer, Leah Brandsen,  

Gerrit Bruinink, Maaike van den Brink, Rosalie van den Hoorn 

 

Gestopt: 

Met ingang van het jaar 2023-2024 zal Hessel van der Bij een stapje terug doen. We zijn bezig met 

vervanging, waarbij de vervanger(s) een belangrijke rol hebben in het project trainersontwikkeling 

(zie focus seizoen 2023-2024).  

 

Wedstrijdsecretariaat: 

Christine Boonstra, Wilco Klomps, Leoni Enklaar, Margreet Bakkenes, Tessa van de Greijn. 

Aan het einde van het seizoen stoppen Wilco Klomps en Tessa van de Greijn. Dank voor jullie inzet! 

Met ingang van 2023-2024 verwelkomen we Kim de Lange en Ester Doeswijk (a.i.). 
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U I T D A G I N G E N  

Binnen de JTC zijn er ieder jaar structureel twee uitdagingen: ten eerste de teamindeling en ten 

tweede ervoor zorgen dat ieder team goede trainers/begeleiders tot zijn beschikking heeft. 

Gedurende het seizoen houden de coördinatoren in overleg met de trainers de ontwikkeling in de 

gaten, bij start 2e helft veldseizoen wordt er intern een concept-indeling gemaakt zodat hierna 

specifiek nog gekeken kan worden naar indelingen waar twijfel over bestaat. Gaat dit altijd goed? 

Nee, ook afgelopen jaar zijn er een aantal zaken naar voren gekomen die een ander inzicht hebben 

gegeven of die onjuist zijn ingeschat. Deze evaluatiepunten nemen we serieus. Het beleid van de 

vereniging dat we bij jeugdspelers zoveel mogelijk indelen op basis van de ervaringen van een heel 

jaar in tegenstelling tot een kortdurende selectieperiode blijft onverminderd overeind.   

 

Daarnaast zijn we heel erg blij met onze jeugdtrainers! En wat gaaf, dat een oproep op de site een 

enthousiaste ouder en oud-lid heeft opgeleverd. Helaas hebben we ook dit jaar niet alles volledig 

ingevuld waardoor we genoodzaakt zijn tot een verplicht roulatieschema, verre van ideaal. Door 

meer aandacht en ondersteuning te geven aan onze bestaande trainers hopen we ze langer te 

binden en vanuit die kant het probleem beter structureel op te lossen. Echter, we willen ook hier van 

de gelegenheid gebruik maken dat Unitas een vereniging voor en door leden is. Mocht je nu volgend 

jaar gevraagd worden om een team trainen te geven, zeg dan niet direct “nee”. Weet je niet hoe het 

moet? Wij helpen je door ondersteuning en trainersbegeleiding. Heb je geen tijd, ga met ons op zoek 

naar de mogelijkheden, want geen tijd is de volwassen versie van de brug stond open       

F O C U S  S E I Z O E N  2 0 2 3 / 2 0 2 4  

We blijven als vereniging hard groeien. Voor het jaar 2023/2024 zijn er 6 nieuwe jeugdteams 

samengesteld.  

Zoals gezegd zien met name een uitdaging rondom het binden, boeien en laten bloeien van onze 

trainers. We starten daarom een project Trainersontwikkeling waarin we uitwerken hoe we ervoor 

gaan zorgen dat onze trainers goed opgeleid worden. Met als doel meer plezier in het trainen geven, 

behoud en aantrekken van trainers en het ontwikkelen van onze jeugdleden. 

 
 
================================================================================== 
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Jaarverslag scheidsrechterscommissie 2022-2023 
 
* Vorig seizoen hebben we op het veld 135 wedstrijden gefloten van de 96 verplichte wedstrijden. 
In de zaal moesten er 105 wedstrijden gefloten worden en hebben we er 143 gefloten, (hierbij zitten 
scheidsrechters, juryvoorzitters, beoordelaars). Dit leverde weer een bonus op en hiermee zijn wij 
landelijk 2e geworden met de meest vervulde verplichtingen. 
Al met al weer een goede prestatie! 
 
* Het aanwijzen van scheidsrechters blijft een lastige klus voor Marjelle. Hier kijken Corina en Jesse 
aan het begin van de veld-/zaalcompetitie nu ook mee. 
Gelukkig is er nog steeds een fijne groep met scheidsrechters die het probleem vaak konden 
oplossen. 
 
* Het begeleiden van de jeugdscheidsrechters is goed verlopen, degene die voor het eerst moeten 
fluiten zijn spelers/speelsters uit de B1, die zijn allemaal begeleid bij hun eerste wedstrijd.  
Zij kregen een boekje met tips en spelregels en konden in ieder geval aangeven als zij iemand langs 
de lijn wilden hebben om mee te kijken. Een enkeling geeft dat aan bij Marjelle, maar er wordt nog 
steeds weinig gebruik van gemaakt. 
We proberen om vaker mee te kijken bij jeugdscheidsrechters, maar dat is lastig te bemannen. 
 
* Bij de groep scheidsrechters zijn Jelle van de Glind en Jos Aikema aangesloten, zij hebben inmiddels 
al wat wedstrijden thuis gefloten. 
Jelle was al in het bezit van een scheidsrechtersdiploma en Jos Aikema is in opleiding, wat natuurlijk 
heel fijn is. 
 
* Voor het nieuwe seizoen staan naast de gewone doelstellingen een paar nieuwe uitdagingen: 
- het genoeg leveren van bondsscheidsrechters zonder puntaftrek en boetes 
- begeleiden jeugdscheidsrechters 
- ontvangst bezoekende scheidsrechters  
- in de toekomst een tekort aan scheidsrechters, dus nog steeds werven! 
 
Namens de scheidsrechterscommissie,  
Maarten Doeswijk en Corina Verhoef 
 
 
================================================================================== 
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Jaarverslag sponsorcommissie seizoen 2022-2023 

 

Teams Contactpersoon 

Sponsoring   

Voorzitter Jan van der Velde 

Sponsorwerving & relatiebeheer Tjardo Dijkstra 

Sponsorwerving & relatiebeheer Jesse de Ruigh (heeft afscheid genomen) 

Contact met leveranciers/sponsordoek Nils Aikema 

Communicatie Isabelle Vrijhof 

Facturatie en contracten Vanessa Pos 

Incidentele acties Noah Bijsterbosch  

Incidentele acties Jolien Landman 

Kleding   

Aanspreekpunt Ante Huijberts (heeft afscheid genomen) 

Aanspreekpunt Cindy Streefkerk 

Ondersteuning Vanessa Pos 

Entree   

Aanspreekpunt Nelleke Weijenberg (heeft afscheid genomen) 

Aanspreekpunt Marieke Schilderman 

Programmaboekje Fam. Doeswijk 

 

Wat een jaar hebben we als sponsorcommissie meegemaakt! Wederom hebben we een mooie stap 

gemaakt. We hebben prachtige sponsorbijeenkomsten gehad (o.a. in het sponsorhome bij 

Sportcentrum Iedema) en de groei aan sponsorinkomsten hebben we doorgetrokken. Alle lof voor dit 

mooie team! 

 

Bezetting 

We hebben wat wijzigingen ondergaan in de loop van het seizoen: 

• Jesse de Ruigh heeft afscheid genomen na jaren trouwe dienst in de commissie.  

• Ante Huijberts heeft jarenlang team Kleding geleid. Ze heeft besloten om hiermee te stoppen. 
Cindy Streefkerk zal haar taak overnemen. 

• Nelleke Weijenberg zal niet meer het aanspreekpunt zijn voor de entree. Marieke Schilderman is 
haar vervanger. 

Jesse, Ante en Nelleke bedankt! Cindy en Marieke succes met jullie nieuwe taak! 

Sponsorbijeenkomsten 

We hebben het afgelopen seizoen prachtige sponsorbijeenkomsten gehad. We hebben een 

wijnproeverij gehouden en sponsoren uitgenodigd bij de afsluitingsdag. De avonden in het 

sponsorhome rond de wedstrijden in de Sypel zijn er echt uitgesprongen. We hebben Evert ten Napel 

en Guus Hiddink zelfs als sprekers gehad. Ook hebben we van een buffet genoten. De avonden waren 

goed bezocht waarbij de avond met Guus Hiddink met circa 100-125 personen het drukst bezocht 

was. De selectie kwam na de wedstijden ook gezellig aansluiten. 

Op deze avonden waren ook potentiële sponsoren aanwezig, waarvan een aantal na een bezoek 

besloten hebben om sponsor te worden! Het is goed om wat aan sponsoren terug te geven in de 

vorm van mooie bijeenkomsten, waarmee we ook nieuwe sponsoren hebben kunnen benaderen. 
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Inkomsten 

We hebben 2 fantastische contracten mogen ondertekenen met Pouw XLLease en onlangs met 

HEAU! Dit geeft de vereniging een stevige basis voor de komende jaren. 

Ook dit seizoen hebben we een flink aantal nieuwe sponsoren mogen verwelkomen en zijn veel 

contracten verlengd.  

Waar we seizoen 2022-2023 hebben afgesloten met een fantastisch bedrag van € 81.634,- aan 

sponsorinkomsten, wat een flinke groei is ten opzichte van vorig seizoen, hebben we voor seizoen 

2023-2024 een bedrag van € 95.950,- in het budget opgenomen aan sponsorinkomsten. 

Dat betekent dat onze sponsorinkomsten in 2 jaar tijd bijna verdubbeld zijn!  

Mooi om te zien is dat we ook tips krijgen vanuit de leden van de vereniging om bepaalde sponsoren 

te benaderen. Bedankt voor het meedenken! 

 

Kosten 

De kosten zijn het afgelopen seizoen € 18.428,- geweest. Deze kosten bestaan uit kleding voor de 

vereniging, marketingmaterialen (sponsorborden, sponsordoeken, etc.) en marketingacties 

(sponsorbijeenkomsten, kerstwijn, etc). In het zaalseizoen hebben we geïnvesteerd in onze relatie 

met sponsoren door een businessroom op te zetten bij een aantal wedstrijden. Dit is belangrijk voor 

de binding op lange termijn en trekt nieuwe sponsoren aan. De kosten voor het seizoen 2023-2024 

zijn begroot op € 16.000,-  

 

Kleding 

Het is een druk jaar geweest voor de kledingcommissie. Het ging helaas nog niet zonder slag of stoot, 

maar inmiddels loopt de hele vereniging er piekfijn bij. Iedereen heeft nieuwe shirts en er zijn teams 

die volledig gesponsord zijn met pakken, shirts en tassen. Het afgelopen seizoen heeft Ante afscheid 

genomen en heeft Cindy haar taak overgenomen. Voor vragen over kleding, graag een email naar 

kleding@ckvunitas.nl 

Voor seizoen 2023-2024 maken we een volgende stap door de staf van de selectie en trainers van 

volledige sponsorteams nieuwe jassen en polo’s aan te bieden. Ook zijn er shirts besteld voor de 

nieuwe teams. 

 

Acties 

Op het gebied van acties is het dit seizoen rustig geweest, mede door de drukte rondom de 

KorfbalLeague. De Vriendenloterij, Sponsorcliks en Broekhuis Clubbonus zijn blijvende acties.  

Komend seizoen zullen we meedoen aan de Grote Clubactie. Jolien zal hier de kartrekker van zijn. 

 

Facturatie 

Afgelopen seizoen zijn alle sponsorfacturen betaald. We zijn blij dat we kunnen vertrouwen op het 

proces wat we hiervoor opgesteld hebben. 

 

Al met al een top seizoen gedraaid met een prachtig vooruitzicht voor de komende jaren! 

 

Jan van der Velde 

Voorzitter Sponsorcommissie 

 

================================================================================== 

mailto:kleding@ckvunitas.nl
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Jaarverslag schoolkorfbal 2023 

 
 
Dinsdag 9 mei en woensdag 10 mei was het jaarlijkse JAM Schoolkorfbaltoernooi bij 
Unitas/Perspectief. 225 teams en circa 1.800 kinderen hadden zich opgegeven om mee te doen. 
Helaas kon door het slechte weer de dinsdagavond niet doorgaan. Een grote teleurstelling voor alle 
vrijwilligers, meesters, juffen, kinderen en ouders. 
 
De woensdag was echter een groot succes. ‘s Middags speelden de groepen 3 en 4 en ‘s avonds was 
het de beurt aan groep 6 en 8. De Bron was de grote winnaar door het toernooi van groep 8 te 
winnen. De hoofdprijs werd uitgereikt door wethouder Marcel Companjen. 
 
Alle lof voor de scheidsrechters, kantinepersoneel, team facility, omroepers, standeninkloppers, 
verkeersregelaars, op- en afbouwers van de velden en geluid, team schoolkorfbal, EHBO, fotograaf, 
team ledenwerving, schoonmakers. En natuurlijk alle kinderen die het toernooi tot een succes 
hebben gemaakt. 
 
De opbrengst is circa € 2.000,-- waarbij we de kantineomzet niet hebben meegerekend. Speciale 
dank aan JAM als hoofdsponsor van het evenement en Wuestman als sponsor van het 
geluid. Ook willen we de RSG bedanken voor de goede samenwerking. 
 
Punt van zorg voor volgend jaar is het volgende: We zijn benaderd door het Directeurenberaad 
Basisonderwijs Harderwijk die met ons in gesprek willen over de organisatie voor de komende jaren. 
Ze denken eraan om meer sporten de kans te geven om een toernooi te organiseren en geven aan 
dat het te belastend is voor scholen. Vanuit Unitas willen we uiteraard elk jaar de jeugd de kans 
geven om bij ons op het park onze mooie sport te beoefenen. We zullen daarom ook zeker het 
gesprek aangaan!  
 
Team Schoolkorfbal 
Daniëlle, Ineke, Jamie, Jan, Jesse, Marleen, Mirjam, Robert 
 
================================================================================== 
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Jaarverslag Facility 2022-2023 

 

Facility - beheer: 

Afgelopen jaar zijn er door de afdeling Facility weer verschillende mooie projecten gedaan. Een groot 

project was het onderzoeken of we het gasgebruik naar beneden konden brengen. Dit onderzoek 

heeft een mooie uitkomst gekend. Er zijn in het pand infrarood panelen opgehangen. Door deze 

panelen kan het pand snel plaatselijk verwarmd worden. Omdat deze panelen elektrisch zijn is de 

vervolgstap geweest dat er extra zonnepanelen op het dak van het pand komen zodat we deze extra 

energie zelf kunnen opwekken. Als tweede project is kleedkamer 5 omgebouwd tot sportzaal en 

extra behandelkamer. In deze ruimte is er sportapparatuur geplaatst, zodat hier krachttraining 

gedaan kan worden en er aan revalidatie gewerkt kan worden. Ook is er een extra ruimte gekomen 

waar een extra behandelkamer komt. Verder zijn het door het jaar heen ook verschillende 

onderdelen opgepakt, zo is er een extra kast gemaakt in het materialenhok, regulier onderhoud en 

hebben we de ruimtes onder het gebouw opgeruimd en worden alle ad-hoc punten direct opgepakt. 

Een onderdeel van de groep facility is de grasmaaigroep, hierbij hebben we afgelopen jaar  

Gert van der Ploeg mogen verwelkomen als kartrekker; dankjewel Gert! In het hoogseizoen wordt er 

elke 2 weken gemaaid en wordt ervoor gezorgd dat sportpark er altijd spik-en-span bij ligt.  We 

hebben inmiddels 10 vrijwilligers maar ook hier is elke hulp welkom!  

 

Schoonmaak: 

Afgelopen jaar hebben we een mooie stap gemaakt als we kijken naar het schoonmaken van het 

complex. In het hoogseizoen wordt het complex twee keer per week schoongemaakt door een 

externe partij en in het laagseizoen wordt dit 1 keer gedaan. Daarnaast wordt er door de teams ook 

de handen uit de mouwen gestoken en wordt er onder leiding van Judith, Vanessa en Evelien voor 

gezocht dat het gebouw er altijd tiptop uitziet! 

 

Materiaalcommissie: 

De materiaalcommissie heeft er dit jaar een nieuw gezicht bij. Kars Pos heeft zich aangesloten vanaf 

het nieuwe seizoen 2022/2023. Kars, fijn dat je aansluit! Vanwege de grote uitgaven in het afgelopen 

seizoen is dit seizoen vooral het in stand houden van het materiaal belangrijk. Door veroudering zijn 

er bij de start van het nieuwe seizoen een aantal ballen en manden vervangen. Dit jaar pakken we de 

draad weer op om voor de langere termijn inzicht te krijgen naar vernieuwing van het materiaal daar 

waar dit nodig is en blijven we aansluiten op de vragen/wensen vanuit teams/trainers. Denk 

bijvoorbeeld aan de wens: schutterskorven. Deze korven zijn in diameter iets kleiner maar verder 

gelijkwaardig aan de wedstrijdkorf. Door gebruik te gaan maken van deze korven tijdens trainingen 

zal dit de focus, techniek en zuiverheid ten goede komen. Via deze weg ook voor eenieder de 

aandacht voor al ons materiaal. Dat we zorgdragen met z’n allen dat we er zuinig mee omgaan. Het 

opruimen daar waar het hoort. De verantwoordelijkheid nemen als team voor de ballen die jullie in 

beheer hebben. In deze tijd waar de kosten op alle gebieden oplopen zien we dat ook in de aanschaf 

van onze materialen. Wij zijn als commissie trots op wat wij als club, CKV Unitas/Perspectief, hebben 

aan materiaal samen met de prachtige accommodatie. Laten we hier trots maar ook zuinig op zijn!! 
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Doorkijk 2022 - 2023: 

Als Facility gaan wij graag verder met het onderhouden en beheren van ons geweldige sportpark. 

Zodat iedereen zorgeloos kan genieten en iedereen zicht welkom voelt op het park.  

 

Namens de Facility commissie  

Jesse Roozeboom 

 

================================================================================== 

 

Jaarverslag vrijwilligerscommissie 2022-2023 

 
In het afgelopen seizoen heeft de vrijwilligerscommissie zich bezig gehouden met het completeren 
van het beschrijven van de functies, zijn de verschillende vacatures in beeld gebracht en een aantal 
ook ingevuld. 
 
In het eerste deel van het veldseizoen is de eerste informatieavond geweest en in het vorige verslag 
hebben we al verklapt dat dat succesvol was. De 2e avond is bij het bespreken van de jaarverslagen 
dan ook alweer achter de rug. Hopelijk net zo succesvol als de eerste. 
 
In het afgelopen zaalseizoen heeft de selectie in de Korfbal League gespeeld en dat bracht de inzet 
van vrijwilligers tot een ander niveau. Met vele handen, ook letterlijk in de opbouw van de zaal,   
hebben we er met z’n allen voor gezorgd dat de bezoekers met stempel en al naar binnen konden, 
dat de zaal er super uitzag, dat de statistieken bij de wedstrijden live werden verzorgd, dat er gefilmd 
en gestreamd werd en dat de mensen die niet live aanwezig konden zijn van de beelden, voorzien 
van live verslag, konden meegenieten.  
 
Voor het afgelopen seizoen weer een zeer gemeend dank je wel voor alle inzet en ook komend 
seizoen hopen we op net zoveel hulp te mogen rekenen!  
 
Graag sluit ik af met een oproep aan alle leden; allemaal genieten we graag van een kopje koffie of 
thee bij de ochtendwedstrijden, een lekker broodje rond lunchtijd en een drankje en wellicht een 
hapje in de middag bij al onze thuiswedstrijden. Hiervoor kunnen wij altijd hulp gebruiken. 
Inschrijven voor een kantinedienst is mogelijk via de site: Laten we er samen een mooi feestje van 
maken! 

Namens de vrijwilligerscommissie, 

Ester Doeswijk 

 

================================================================================== 

 

  



21 
 

Jaarverslag kantine 2022-2023 
 

De sportkantine van Unitas/Perspectief op sportpark Slingerbos is vanaf de start meer en meer het 

‘sociale hart’ van de vereniging geworden waar leden, sporters en bezoekers elkaar in een prettige 

setting ontmoeten. Maar de sportkantine Slingerbos is zo veel meer geworden. De ruimtes lenen zich 

bijzonder goed voor verhuur aan maatschappelijke, externe partijen en ook de sponsoren van 

Unitas/Perspectief maken zowel overdag als ’s avonds gretig gebruik van de mogelijkheden die de 

sportkantine te bieden heeft. Dat is natuurlijk een schitterende ontwikkeling, maar brengt ook veel 

verantwoordelijkheden met zich mee. In de eerste plaats zorgt de kantinecommissie ervoor dat 

iedereen optimaal gebruik kan maken van de sportkantine Slingerbos. Dat betekent dat er gedurende 

het seizoen door een kleine groep fanatieke vrijwilligers voor en achter de schermen ontzettend veel 

taken moeten worden opgepakt. Denk hierbij aan: 

• Reguleren van de verhuur van de faciliteiten van de sportkantine waarbij uit verschillende 

arrangementen kan worden gekozen; 

• In- en verkoop van producten (afspraken leveranciers, acties, prijsstellingen etc.); 

• Voorraadbeheer; 

• Relatiebeheer; 

• Planning activiteiten/werkzaamheden met inzet vrijwilligers (roosters maken bar/keuken); 

• Onderhoud apparatuur bar/keuken en interieur sportkantine. 

Vanaf de start houdt de kantinecommissie een hoge standaard aan om iedere gebruiker het naar de 

zin te maken. Daarnaast moet de sportkantine Slingerbos voldoen aan de Wet- & Regelgeving, die 

steeds strenger aan het worden is. In de alcohol- en exploitatievergunning staan tal van zaken 

waaraan moet worden voldaan. Denk hierbij aan openings- en sluitingstijden, geen alcohol onder de 

18 jaar (onaangekondigde controles door een ‘mystery guest’) en voedselbereiding die moet voldoen 

aan de HACCP-regel. Ook moet er steeds duurzamer worden gewerkt (afvalscheiding, geen gebruik 

plastics etc.). De kantinecommissie probeert de actieve vrijwilligers zo goed mogelijk wegwijs te 

maken en daar waar nodig een korte opleiding te laten volgen (Sociale Hygiëne, IVA-instructie, 

HACCP-regels) om alle werkzaamheden zo goed mogelijk uit te voeren. 

 

Een keerzijde van het succes van de exploitatie van de sportkantine Slingerbos is dat de 

kantinecommissie ervaart dat de druk wel steeds iets hoger wordt om alles in goede banen te leiden. 

De kantinecommissie bestaat uit een (te) kleine groep mensen, waardoor de rek en daarmee het 

plezier minder wordt. Een versterking van de kantinecommissie zou daarom zeer welkom zijn. 

 

Een belangrijk knelpunt is het iedere week tijdens het hoogseizoen rond krijgen van de personele 

bezetting, zowel door de week als in het weekend. De sportkantine is 6 dagen in de week in gebruik 

en dat betekent geregeld problemen in het organiseren van bar- en keukenpersoneel.  

 

Om al deze uitdagingen aan te gaan doen wij als kantinecommissie (Inge, Cora, Nelleke, Caro en  

Jan Tonny) weer een beroep op alle leden om er met z’n allen de schouders onder te zetten en er zo 

een sportief, maar vooral gezellig seizoen van te maken. 

 

================================================================================== 
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Jaarverslag kampcommissie 2022-2023 

 

Ieder jaar is het weer iets om naar uit te kijken: het Unitas/Pos Zonwering Kamp.  

 

Dit jaar gingen we op 17, 18 en 19 mei op pad naar Putten, een prachtige locatie van scouting  

Kon-Tiki met een heerlijk kampeerveld, fijn gebouw en uiteraard een stoere kampvuurplaats. Met 

maar liefst 113 kinderen - een echt record – ondersteund door 24 begeleiders hebben we er weer 

een echt feest van gemaakt! En wat leuk dat er van alle leeftijdscategorieën veel kinderen zich 

hebben opgegeven. We hadden een verdeling waarbij de Kangoeroes, de F en de E binnen sliepen en 

vanaf de D-jeugd in tenten.  

 

Op woensdag werd er gefietst naar het kamp (kangoeroe en  

F-jeugd werd gebracht door ouders met de auto). Er waren 

wat uitdagingen met de route maar iedereen kwam 

uiteindelijk veilig aan. Tenten opzetten, slaapplek gereed 

maken, eten en daarna was er een teamactiviteit om de eigen 

Planeet te versieren met verf. Lekker geklieder       Het thema 

van het kamp was ‘Ruimte en Heelal’. Dit was een rode draad 

door heel het kamp heen. ’s Avonds was er een casino waar 

het team punten kon verdienen. Wat een fanatisme en wat leuk om de onderlinge verschillen te 

ervaren. Sommigen gingen direct all-in, anderen heel voorzichtig muntje voor muntje. ’s Avonds was 

er voor de A en B nog een avondactiviteit. 

 

De eerste nacht traditiegetrouw natuurlijk slecht in slaap 

komen en weer vroeg wakker.  

De A- en B-jeugd hadden een aparte activiteit waarbij zij naar 

het klimbos gingen. De jongere jeugd had op de kamplocatie 

een sport- en spelactiviteit. ’s Middags was er voor iedereen 

de ruimte voor vrije invulling: er waren diverse spellen, een 

laddercompetitie, lasergamen, kubbs, frisbee etc.  

 

’s Avonds was de Funitas Pyjama party, deze werd georganiseerd door Funitas. Het dak ging eraf en 

er werd lekker gedanst. ’s Avonds hebben we vanaf de D een spooktocht georganiseerd. Dit werd 

georganiseerd door echte ‘scare actors’. De een vond het super, voor de ander was het wat eng. 
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Vrijdagochtend was het tijd 

voor opruimen, de tenten 

opbreken en je spullen bij 

elkaar zoeken. In de ochtend 

hadden we daarna een 

speurtocht die uitkwam bij de 

Bostoren, die uiteraard nog 

beklommen moest worden. 

Terugkomend op het kamp was 

de prijsuitreiking en werd er 

geluncht. De afsluiting van het kamp werd hier gedaan. Er werd weer terug gefietst (of met de auto 

gereden) en bij Unitas aangekomen mocht iedereen weer zijn eigen weg gaan.  

 

Het was weer een fantastisch kamp! We bedanken de vele vrijwilligers die meegeholpen hebben om 

voor de jeugdleden een mooi kamp neer te zetten. De locatie voor volgend jaar is al vastgelegd. Er 

staat wel een grote verandering op stapel, en dat is namelijk dat we volgend jaar niet meer met 

Hemelvaart op kamp gaan maar in het Pinksterweekeinde, dus zet 18-19-20 mei in je agenda. 

 
================================================================================== 
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Jaarverslag Funitas 2022-2023 

 

Dit was alweer het 4e jaar dat Funitas actief was. Dit was het eerste volledige jaar zonder corona voor 

Funitas. Na het toegevoegde vijftal toppers in Funitas van vorig jaar zijn er het afgelopen jaar nog 

twee bijgekomen. Sabine Verhoef heeft het afgelopen seizoen ook al meegedraaid en Jesse Aartsen 

is de laatste toevoeging. Hierbij komt het totaal op tien hardwerkende vrijwilligers. 

Het afgelopen seizoen stond voor de gehele club natuurlijk in het teken van de KorfbalLeague. Zo ook 

voor Funitas. Na vele thuiswedstrijden stonden er feestjes op het programma in verschillende 

thema’s. Los daarvan zijn er ook andere activiteiten georganiseerd door Funitas. Ook werden er 

activiteiten voor de jeugd geregeld. Zo was Funitas aanwezig op het Unitas-kamp om een avond te 

organiseren en werd er bijvoorbeeld een spooktocht georganiseerd rondom het prachtige sportpark.  

 

Een voorbeeld van een activiteit voor de gehele club was de jungle party op afsluitingsdag. De 

grootste activiteit die Funitas georganiseerd heeft in het seizoen 2022-2023 was het gala begin 

februari met als thema Valentijn. Dit werd een geslaagd feest waarbij zowel jong als oud zich 

fantastisch had gekleed in een goed versierde kantine. Dit feest was zo’n succes dat jullie het gala 

ook dit jaar weer op de kalender kunnen verwachten.  

 

Andere activiteiten zullen altijd gecommuniceerd worden via de verschillende social media kanalen. 

Wij kijken er met ons sterke team erg naar uit om komend jaar weer mooie activiteiten te 

organiseren voor jong en oud. 

 

Mocht je ideeën willen inzenden voor activiteiten, dit kan altijd via de social media kanalen van 

Funitas. 

 

Feestelijke groeten, 

Ismay, Isabel, Leah, Mandy, Sabine, Youri, Niels, Jules, Jesse en Mike 

 

================================================================================== 
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Jaarverslag ICT 2022-2023 

 

V O O R W O O R D  

ICT binnen Unitas/Perspectief is een ruim begrip, zo doen de boys van ICT diverse zaken zoals 

bijvoorbeeld:  website, social media, livestream, beheer apps (Microsoft 365, Airkeys voor toegang 

tot het sportpark, Sportlink, Unipas, etc etc etc), internet/tv in het clubhuis en nog veel meer. Wil je 

gebruik maken van een digitale app voor je team of commissie, vraag het ons dat eerst even want 

misschien hebben we er al iets van in beheer of weten we een alternatief. 

W E B S I T E  

Afgelopen jaar speelden we natuurlijk in de KorfbalLeague en dat hebben we geweten. Waar we  

2 jaar geleden ruim 37.000 verschillende bezoekers mochten verwelkomen op de website was dat dit 

jaar ruim 10% hoger.  

M I C R O S O F T   3 6 5  

Om als club een professionele uitstraling te hebben, is het mooi als we uniformiteit hebben. 

Afgelopen jaar hebben we voor de een paar leden/commissies een @ckvunitas.nl adres aangevraagd. 

Ga jij iets doen voor de club en ga je daarmee communiceren naar buiten? Gebruik dan een 

ckvunitas.nl adres en vraag die bij ons aan.  

L I V E S T R E A M  

Iets waar afgelopen jaar de meeste tijd en aandacht in is gaan zitten, is de livestream. Nieuw in de 

KorfbalLeague is verplicht streamen naar Eyecons met opeens heel veel meer kijkers. Hier hebben we 

grote stappen in gemaakt.  

 

Zo heeft de gemeente mee geholpen met het mogelijkmaken dat de tijd van het scorebord en de 

schotklokken digitaal uitgelezen konden worden en zo in de stream geprojecteerd konden worden. 

Dit leverde aan het begin nog een paar kleine kinderziektes op, maar inmiddels zijn die verholpen.  

Verder heeft de gemeente voor ons een vaste internetaansluiting in de hal gerealiseerd zodat we 

niet meer via WiFi hoeven te streamen en zo de kwaliteit kunnen verhogen. 

Verder is de regie uitgebreid, hebben we een voor- en een nabeschouwing met Leah (die zelfs voor 

de Korfbal Challenge is gevraagd) en Marleen en hebben we een betere commentaarset kunnen 

regelen voor Sicco en Robbert-Jan.  

 

Verder hebben we elke thuiswedstrijd, ondanks dat we soms weinig tijd hadden, met een aantal 

mannen en vrouwen toch steeds alles weer op tijd klaar kunnen zetten. Denk hierbij aan het 

uitleggen van kabels, neerzetten van de tafels, borden, camera’s, geluidsinstallatie etc.  

(+/- 450 meter aan kabel). Voor volgend seizoen zijn we aan het kijken hoe we dit kunnen 

versimpelen en hoe we er voor kunnen zorgen dat het sneller uit te leggen en op te ruimen is. 
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Dan de kijkcijfers; als nieuwkomer in de KorfbalLeague deden we het niet slecht: 

 

Per Club KL1 

  Totaal  DVO PKC GG KCC KZ FOR UNI LDO DOS BW  

Plays  654.039 84.799 81.699 53.771 49.722 51.891 96.044 40.103 79.225 49.769 51.908 

Views  473.476 60.267 57.731 39.131 36.510 37.195 70.684 29.265 58.455 35.623 37.074 

Kijktijd in 

uren  

242.087 31.843 30.302 18.934 16.188 17.553 43.104 11.608 31.376 16.901 17.813 

Gemiddelde 

kijktijd  

30,68 31,70 31,49 29,03 26,60 28,32 36,59 23,80 32,21 28,47 28,83 

 

Per club KL2 

  Totaal  DVO  PKC  GG  KCC  KZ  FOR  UNI LDO  DOS  BW  

Plays  86.299 
9.118 12.763 7.698 6.342 8.765 13.190 8.250 0 7.306 9.694 

Views  65.816 
6.708 9.649 5.918 4.910 6.583 10.464 6.190 0 5.599 7.341 

Kijktijd in 

uren  
19.327 

1.863 2.850 1.798 1.397 1.896 3.116 1.456 0 1.592 2.237 

Gemiddelde 

kijktijd  
17,62 

16,67 17,72 18,23 17,07 17,28 17,87 14,11 - 17,06 18,28 

 

T V  I N  H E T  C L U B H U I S  

Afgelopen april hebben we met veel pijn en moeite eindelijk TV in het clubhuis gekregen. Op de  

3 televisies aan en boven de bar kan TV gekeken worden. Zo kan je op trainingsavonden prima 

Europees voetbal aanzetten. Videma geeft toestemming voor de doorgifte en groepsvertoning van 

alle programma's die worden uitgezonden op de kanalen: NPO 1, NPO 2, NPO 3 (en de digitale 

kanalen van de Nederlandse Publieke Omroep), RTL4, RTL5, RTL7, RTL8, RTLZ, SBS6, SBS9, NET5, 

Veronica, Disney XD, FOX, Nickelodeon, MTV, Comedy Central, Discovery Channel en TLC. ESPN, F1, 

Viaplay, Fox etc zijn echter niet toegestaan ondanks dat ze wel op de ontvanger te vinden zijn. Maak 

hier alsjeblieft geen misbruik van. De boetes kunnen hoog oplopen bij controle. 

 

De ICT Boys 

 

================================================================================== 

 
 
 


